
 
 

 
 

Referat fra 
 distriktsledelsens møde 

Torsdag den 4. maj 2023 kl. 13.00 i Aulum Fritidscenter 

Afbud: Leif Hornshøj og John Kirstein. Fra Sundhedsudvalget deltog Esther Lau. 

 

1. Bemærkninger til dagsorden. 
Ingen bemærkninger. 
 

2. Godkendelse af referat fra mødet den 28. februar 2023. 
Blev godkendt uden bemærkninger. 
 

3. Status på Økonomien – Inga 
Af det af Inga udsendte regnskab pr. 30. april fremgår, at der har været afholdt udgifter på 
103.042 kr. og indtægter på 132.447 kr. og beholdningen af likvide aktiver pr. 30. april 
udgør 438.551 kr. 
 

4. Nyt fra formanden – Erik 
Erik havde deltaget i årsrapportmødet i Silkeborg og orienterede fra dette møde. Ældre 
Sagen er i fuld gang med udrulning af 365 til de lokalafdelinger der ønsker det. 
 

5. Beslutning om den fremtidige takst for kørsel i distriktsregi. 
Efter Årsmødet den 19. april og den diskussion der var efterfølgende, bør vi drøfte det 
videre forløb. Erik har anmodet om input fra lokalafdelingerne, så vi kan vurdere omfanget 
af kørsel til og fra distriktsmøder. 
Enige om, at man fastholder nuværende ordning, hvor lokalafdelingerne afholder udgiften 
til kørsel til Temadage, formandsmøder m.v. og honorerer efter den takst som man nu selv 
har valgt i den enkelte lokalafdeling. 
Desuden godkendes det, at distriktet fremover supplerer den af Ældre Sagen udbetalte 
befordringsgodtgørelse til distriktsledelsens medlemmer i møder arrangeret af Ældre 
Sagen, sådan at taksten svarer til den af Staten godkendte for kørsel op til 20.000 km/år. 
Kassereren udbetaler suppleringsbeløbet ved fremsendelse af opgørelse på differencen. 
 
 

6. Mediekursus i Aulum – Jan 
Jan forsøger at få en aftale med Ældre Sagen om et sådan kursus i Aulum nu da det igen er 
muligt at flyve fra København til Karup. Gerne den 17. eller 18. januar om muligt. 
 

7. Input fra fokusområder 
Opfølgning og nyt 
 



Socialhumanitær – Leif 
Leif var fraværende. Gudrun vil vikariere indtil Leif igen er på banen. 
 
Ældrepolitisk – Ellen 
Flot arrangement d.d. 
 
IT-området – Søren 
Søren orienterede om planlagte kurser. 
 
Motion og Sundheds – Gudrun 
Gudrun orienterede om planlagte kurser.  
Se kurserne på mødeoversigten som Erik har udsendt. 

 
8. Sundhedsudvalgets arbejde 

Esther Lau deltog fra Sundhedsudvalget 
Drøftede muligheden for at finde manglende medlemmer til Sundhedsudvalget. 
Esther lovede at genudsende indbydelsen til Sundhedsudvalgets temadag den 23.5. 
 

9. Nyt fra Landsbestyrelsen – John 
John havde meldt afbud til mødet. Der henvises til referat fra Landsbestyrelsens møde i 
april. Kommer på nettet. 
 

10. Nyt fra sekretariatet – Torben 
Torben orienterede og fik berammet distriktsledelsesmøder og formandsmøder frem til 
årsmødet i april 2024. Se mødeoversigten. 
 

11. Eventuelt. 
Drøftede vigtigheden af at vi fortsat forsøger at finde hjælpere til vores koordinatorer. 
 
 

 
Stor hilsen til jer alle 
Erik Sønderby - formand 
og referent næstformand Jan M. Pedersen  
 
              
 

 


